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P R O T O K Ó Ł  Nr XVII/15 

 

 

z obrad siedemnastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w 

dniu 30 grudnia 2015 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył 

i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz.15
30

,  a zakończyła o godz. 19
20

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1.zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 

5.2.uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Cieszyn, 

5.3.określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

5.4.ustanowienia Nagrody Miasta Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 

5.5.szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów dla osób zajmujących 

się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury i opieką nad zabytkami, 

5.6.zmiany Uchwały Nr XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 

roku w sprawie  zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych 

dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym 

i krajowym współzawodnictwie sportowym, 

5.7.określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym przy 

przyjęciu kandydatów zamieszkałych poza obwodem, do szkoły podstawowej i 

gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Cieszyn oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

5.8.ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka i warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat w Żłobkach Miejskich w Cieszynie 

oraz ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie, 

5.9.ustalenia przebiegu drogi gminnej ulicy Aleja Piastowska, 

5.10. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata, 

5.11. zamiaru reorganizacji bądź likwidacji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Cieszynie, 

5.12. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2015 rok, 

5.13. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 

2025, 
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5.14. ustalenia wykazu wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem 2015 

roku i ich planu finansowego, 

5.15. uchwalenia budżetu Miasta Cieszyna na 2016 rok, 

5.16. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2016 – 

2025, 

5.17. planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2016 roku, 

5.18. planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2016 roku. 

6. Stanowisko Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie wniosku o wyrażenie zgody na 

odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 80% bonifikaty udzielonej przy 

zakupie lokalu mieszkalnego. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

10. Oświadczenia i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 
 

X  X  X 

 

Sesję poprzedziło złożenie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Cieszyna oraz Burmistrza 

Miasta Cieszyna  podziękowań, listów gratulacyjnych  oraz upominków trzem cieszyńskim 

sportowcom oraz trenerowi, którzy w roku 2015 osiągnęli bardzo wysokie wyniki sportowe, 

promując również w ten sposób Miasto Cieszyn. Sportowcami tymi są Pani Maria Juroszek, 

Pan Janusz Rokicki oraz Pan Grzegorz Wałga. Trenerem dwóch pierwszych sportowców jest 

Pan Zbigniew Gryżboń. 

Pani Maria Juroszek w 2015 roku w siłowaniu na rękę zdobyła mistrzowskie tytuły na 

poziomie Polski, Europy i Świata. Jak podkreślano,  te sportowe osiągnięcia robią wrażenie i 

promują Miasto. Ostatni sukces Marii Juroszek to złoto, które zdobyła w listopadzie w Rumii 

podczas II Mistrzostw Świata w siłowaniu na rękę osób niepełnosprawnych. 

Pan Janusz Rokicki w 2015 roku zdobył kolejne tytuły Mistrza Polski w pchnięciu kulą 

i rzucie dyskiem. Jego największy sukces to październikowe Mistrzostwa Świata w Katarze 

osób niepełnosprawnych. Janusz Rokicki wywalczył dla Polski złoty medal. Jednocześnie 

ustanowił również nowy rekord świata w pchnięciu kulą.  

Pan Grzegorz Wałga ma na swoim koncie wiele medali oraz tytułów mistrzowskich 

i wicemistrzowskich. W 2015 roku zdobył m.in. tytuł wicemistrza Świata w wyciskaniu leżąc 

Federacji WPC. Na Mistrzostwach Świata które rozegrane zostały w Portugali wywalczył 

dwa srebrne medale w kategorii do 125 kg oraz w klasyfikacji drużynowej. 

Doceniono również trenera Pana Zbigniewa Gryżbonia, który współpracuje z wyróżnionymi 

sportowcami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitał Panią Mecenas Aleksandrę Marszałek-

Dzierżawską, która przez ostatni rok udzielała porad prawnych Radzie Miejskiej Cieszyna. 
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W imieniu wszystkich Radnych, Prezydium Rady Miejskiej Cieszyna złożyło Pani Mecenas 

gorące podziękowania za profesjonalną i miłą współpracę, życząc samych sukcesów w życiu 

prywatnym i zawodowym. 

Ad 1. 

 

Siedemnastą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, 

Pan Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 21 radnych. 

Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna Pana Ryszarda Macurę, 

Z-cę Burmistrza Pana Aleksandra Cierniak, Sekretarza Miasta Pana Stanisława Kaweckiego, 

Skarbnika Miasta Panią Alicję Dąbrowską oraz radcę prawnego Panią Agnieszkę Ziala-

Pisulę. 

Ponadto Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników dzisiejszej sesji. 

 

 

Ad 2. 

 

Przewodniczący Rady wprowadził poprawkę do zaproponowanego porządku obrad, 

polegającą na dodaniu punktu 5.19  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

X/66/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 2015 roku w sprawie przyjęcia Planu 

gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna.  

Innych zmian do porządku obrad nie wprowadzono. 

 

 

Ad 3. 

 

Do protokołu z obrad XVI sesji Rady Miejskiej Cieszyna nie wniesiono uwag, tym samym 

protokół został przez Radę przyjęty. 

 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Pani Joanna Wowrzeczka w imieniu przedstawicieli 

podmiotów prowadzących swoją działalność w budynku przy ul. Zamkowa 1 w Cieszynie, 

zwróciła się z prośbą o umożliwienie zabrania głosu reprezentantom wspomnianej 

społeczności na dzisiejszej sesji Rady Miejskiej. Przewodniczący udzielił głosu przybyłym 

gościom. 

 

Pani Joanna Wowrzeczka zapoznała zebranych z harmonogramem wystąpienia 1) opisanie 

problemu Zamkowej 1,  2)skrótowe opisanie obszarów działalności i celów podmiotów 

z Zamek 1,  3)opisanie skutków ekonomiczno-społecznych działania/likwidacji podmiotów 

z  Zamkowej 1,  4)opisanie skutków kulturowo-wizerunkowych działań/ likwidacji 

podmiotów z Zamkowej 1,  5)perspektywy i propozycje rozwiązań. 

 

W dyskusji głos zabrali przedstawiciele podmiotów prowadzących swoją działalność 

w budynku przy ul. Zamkowa 1 w Cieszynie, Pan Burmistrz Miasta oraz Radni. 
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Ad 5.  

Ad 5.1.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę. Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu 

uchwały. 

 

Komisja Finansów projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę zaopiniowała pozytywne, pozostałe Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 18 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 5.2.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Cieszyn. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Aleksander Cierniak omówił autopoprawkę do w/w projektu 

uchwały, która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu 

uchwały. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Cieszyn 

zaopiniowała pozytywnie, pozostałe Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Cieszyn. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.3. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Poprosił 

Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie, pozostałe Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
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i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.4. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta 

Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury. Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Cieszyna za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.5. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

i trybu przyznawania stypendiów dla osób zajmujących się twórczością artystyczną, 

upowszechnianiem kultury i opieką nad zabytkami. Poprosił Przewodniczących Komisji 

o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów dla osób 

zajmujących się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury i opieką nad zabytkami. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.6. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie  zasad i trybu 

przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie 

wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura zgłosił autopoprawkę do w/w projektu uchwały, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu 

uchwały. 
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Komisja Oświaty, Kultury i Sportu uwzględniając autopoprawkę Burmistrza Miasta, projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. Pozostałe Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 roku w sprawie  zasad i 

trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych dla zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym, 

wraz z autopoprawką.  

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad 5.7.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych 

pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym przy przyjęciu kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem, do szkoły podstawowej i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Cieszyn oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Radni zwrócili uwagę na kilka błędów literowych  w §3 oraz §5 projektu uchwały. Burmistrz 

Miasta poprosił o ich poprawienie, zgłaszając korektę jako autopoprawkę. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym przy przyjęciu kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem, do szkoły podstawowej i gimnazjum, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Cieszyn oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów, wraz z autopoprawką. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.8.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

pobyt dziecka i warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat 

w Żłobkach Miejskich w Cieszynie oraz ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie. Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka i warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat w Żłobkach Miejskich w Cieszynie oraz 

ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 
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Ad 5.9.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi 

gminnej ulicy Aleja Piastowska. Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w 

projektu uchwały.  

 

Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie, pozostałe Komisje projekt przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej ulicy Aleja Piastowska. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.10.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata. Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu 

uchwały.  

 

Wszystkie Komisje Rady zapoznały się z projektem uchwały, przyjmując go do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.11.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru reorganizacji bądź 

likwidacji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cieszynie. 

 

Burmistrz Miasta powiedział, że działania zmierzające do wyjaśnienia wszelkich wątpliwości 

dotyczących mocnych i słabych punktów funkcjonowania MOSiR-u zostały podjęte. Wyraził 

nadzieję, że niebawem będziemy „zbierać” owoce tych analiz i wtedy będziemy odpowiednie 

decyzje podejmować. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Remigiusz Jankowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do przedstawionego projektu uchwały. Powiedział, że projekt 

uchwały złożony przez Klub Radnych Cieszyński Ruch Społeczny ma na celu wyznaczenie 

kierunku działania Burmistrza Miasta, zgodnie z którym Pan Burmistrz będzie miał 

możliwość przyjrzenia się działalności Miejskiego  Ośrodka Sportu i Rekreacji pod katem 

ewentualnej reorganizacji bądź likwidacji, nie przesadzając o niczym. 
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Pozostałe Komisje zapoznały się z projektem uchwały przyjmując go do wiadomości. 

 

Radny Adam Swakoń powiedział, że szanując i rozumiejąc intencję inicjatorów podjęcia tej 

uchwały stwierdził, że przyjmowanie jej w tym kształcie jest przedwczesne, gdyż nie znamy 

jeszcze wyników kontroli audytowej. Ponadto uznał ją za zbędną, gdyż nie trzeba ponaglać 

Pana Burmistrza w tej konkretnej sprawie, gdyż podjął już stosowne kroki w tym zakresie. 

Dodał, że podczas głosowania tego projektu uchwały wstrzyma się od głosu.  

 

Radny Krzysztof  Herok wyraził wątpliwość co do zapisu w tytule projektu uchwały. Zapytał, 

czy w uchwale kierunkowej można  wskazywać Burmistrzowi dwa kierunki działania, czy nie 

powinna być bardziej skonkretyzowana oraz czy nie grozi nam jej odrzucenie przez służby 

prawne Wojewody. 

 

Radca prawna Agnieszka Ziaja-Pisula powiedziała, że projekt uchwały był przez Kancelarię 

Prawną analizowany i w pewnym  zakresie zmodyfikowany. Odnosząc się do łącznika „bądź” 

stwierdziła iż nie widzi tutaj zagrożeń, jest to synonim słowa „lub”. Jest to wystarczająco 

sprecyzowane, choć nie będzie wnosić zastrzeżeń gdyby Rada zdecydowała o zamianie na 

słowo „lub”. 

 

Radny Remigiusz Jankowski poinformował, że zamiana tytułu projektu uchwały 

w porównaniu z projektem z poprzedniego miesiąca wyszła naprzeciw propozycji Pana 

Burmistrza, który zwrócił uwagę na fakt, iż propozycja jedynie likwidacji „wiąże mu ręce”, 

gdyż będzie musiał działać tylko pod kątem ewentualnej likwidacji MOSiR-u. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Janina Cichomska powiedziała, że Pan Burmistrz rozpoczął już 

działania zmierzające w kierunku reorganizacji zarządzania obiektami sportowymi, tym 

samym wyznaczanie kierunków którymi Pan Burmistrz podąża jest bezcelowe i ma wyłącznie 

aspekt medialny, dlatego nie popiera tego projektu uchwały. 

 

Radny Łukasz Bielski stwierdził, że temat naprawy cieszyńskiego sportu nie wyszedł 

z inicjatywy Pana Burmistrza lecz z inicjatywy członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

która wyszła z wnioskiem o zmianę składu Rady Sportu. Od wtedy zaczęła się cała dyskusja. 

Pan Burmistrz dokonał tej zmiany, dzięki czemu w Radzie Sportu znalazło się wielu 

wartościowych działaczy sportowych. W czerwcu br. pojawiła się inicjatywa Klubu Radnych  

CRS dotycząca zmiany uchwały w sprawie stypendiów sportowych. Wówczas 

dowiedzieliśmy się, że Pan Burmistrz dokonuje obliczeń, aby ten system był bardziej 

sprawiedliwy. Pracowaliśmy nad tym dokumentem sześć miesięcy, jest wynikiem 

kompromisu – stanowiska Rady Sportu, Komisji OKS i Burmistrza Miasta. W listopadzie 

pojawiła się inicjatywa uchwałodawcza Klubu Radnych CRS w sprawie zamiaru likwidacji 

MOSiR-u. Wówczas Pan Burmistrz powołał pełnomocnika do spraw kultury fizycznej, sportu 

i rekreacji, który na razie ma przypisane funkcje kontrolne. Projekt uchwały uznał za 

potrzebny, gdyż kierunkuje działania i daje Burmistrzowi kilka możliwości, ponieważ 

rozwiązania mogą być różne. Klub Radnych CRS ma trzy warianty rozwiązania – całkowita 

likwidacja MOSiR-u, reorganizacja MOSiR-u bądź pozostawienie MOSiR-u w obecnych 

strukturach, ale muszą być wykonane pewne bezwzględne działania, które usprawnią sport 

w mieście. Stwierdził, że jest otwarty na wszelkie argumenty, jednocześnie zaapelował, aby 

zacząć działać w tej sferze. 
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Burmistrz Miasta Ryszard Macura powiedział, że wszystkim nam zależy na tym, aby sport  

w Cieszynie dobrze funkcjonował. Dodał, że osiągniemy ten cel w najbliższym roku. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Prezesowi Klubu Sportowego „Skręty” p. Piotrowi 

Głuchowskiemu, który wyraził zadowolenie ze współpracy z Panem Burmistrzem 

i Urzędem Miejskim w Cieszynie. 

 

Radny Czesław Banot odczytał fragmenty opinii Najwyższej Izby Kontroli 

przeprowadzonych w dziewięciu Miejskich Ośrodkach Sportu i Rekreacji w Polsce w roku 

2014. Wynika z nich, że samorządy powinny przekazywać zarządzanie obiektami sportowo-

rekreacyjnymi profesjonalnym operatorom, a nie swoim jednostkom, czy zakładom 

budżetowym, które oczekują tylko na gminne dotacje. W opiniach mowa jest również o 

nieumiejętnym sposobie zarządzania, które doprowadzały do strat finansowych. Samorządy 

zamiast wymagać działań naprawczych, przyznawały kolejne dotacje oraz pokrywały rosnące 

straty. Największe nieprawidłowości wystąpiły w zarządzaniu obiektami. Najwyższa Izba 

Kontroli źle oceniła zarówno jednostki  nimi zarządzające, jak również władze samorządowe, 

które biernie przyglądały się tym zaniedbaniom i nie przeciwdziałały niegospodarności. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu p. Kazimierzowi Płusie, który występował jako osoba 

związana z cieszyńskim sportem. Stwierdził, że  podjecie uchwały w takim kształcie 

spowoduje chaos w dziedzinie organizacji sportu. Przekazywanie obiektów sportowych 

w ręce  podmiotów, które nie posiadają fachowców od zarządzania uznał za zły pomysł. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zamiaru reorganizacji bądź likwidacji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cieszynie. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 12 głosami za, przy 9 głosach wstrzymujących się. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji p. Zbigniew Niżnikiewicz złożył wszystkim 

Radnym Rady Miejskiej Cieszyna życzenia wszystkiego najlepszego w Nowym 2016 Roku, 

aby podejmowali decyzje, które dla społeczności naszego Miasta będą przynosiły pożytek. 

 

Przewodniczący Rady podziękował za życzenia, przekazując Panu Dyrektorowi MOSiR-u 

wzajemne życzenia wszystkiego dobrego, a przede wszystkim dobrego zdrowia. 

 

Ad 5.12.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2015 rok. Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu 

uchwały.  

 

Komisja Finansów  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe Komisje projekt 

przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2015 rok. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 
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Ad 5.13.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025. Poprosił Przewodniczących Komisji 

o opinie do w/w projektu uchwały.  

 

Komisja Finansów  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe Komisje projekt 

przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 

– 2025. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.14.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

budżetowych, które nie wygasają z upływem 2015 roku i ich planu finansowego. Poprosił 

Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały.  

 

Komisja Finansów  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe Komisje projekt 

przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem 

2015 roku i ich planu finansowego. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.15.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Cieszyna na 2016 rok. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura poinformował, że do pierwotnej wersji projektu budżetu 

została zgłoszona autopoprawka z którą Państwo Radni mieli okazję się zapoznać. Poprosił 

jednakże Panią Skarbnik o przedstawienie zaproponowanych zmian. 

 

Skarbnik Miasta Alicja Dąbrowska omówiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Cieszyna na 2016 rok. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura zwrócił uwagę, że projekt budżetu nad którym razem 

pracowaliśmy ma kilka wyzwań. Jednym z nich jest stabilizacja sytuacji finansowej. Mimo 

ograniczonych możliwości finansowania związanych przede wszystkim z dużymi 

inwestycjami, podjęto kolejną próbę inwestowania w infrastrukturę miasta. Wyzwaniem na 

rok 2016 będzie pozyskanie środków zewnętrznych na budowę węzła przesiadkowego przy 

ul. Hajduka. Kolejnym wyzwaniem inwestycyjnym są drogi.  Zaplanowano środki na remont 

dróg powiatowych. Podziękował wszystkim Radnym za merytoryczny poziom dyskusji nad 
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przyszłorocznym budżetem Miasta Cieszyna,  za próby uzgadniania stanowiska oraz za 

odważne ich prezentowanie.  

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu 

uchwały.  

 

Wszystkie Komisje Rady projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Cieszyna na 

2016 rok wraz z autopoprawką zaopiniowały pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Krzysztof Pszczółka podziękował członkom Komisji za 

ich ciężką pracę, wszystkim Radnym za zrozumienie dotyczące kwestii uchwalania zmian 

w budżecie, Pani Skarbnik, która czuwała nad wszystkim. Wspomniał, że mamy  

odpowiedzialną Radę, gdyż zmniejszamy deficyt Miasta, a z drugiej strony myślimy 

o mieszkańcach miasta. Dodał, że długo na naszym budżecie będzie ciążyła gigantyczna 

inwestycja, która została zakończona, tj. wykonanie nowej kanalizacji w Cieszynie. Pan 

Burmistrz oraz Rada pracując nad przyszłorocznym budżetem przedstawiali różne wizje, ale 

dobro tego miasta jest dla wszystkich najważniejsze.  

 

Radny Stanisław Pońc zwrócił się z pytaniem, czy udało się dojść do porozumienia 

z wykonawcą Galerii Stela. 

 

Z-ca BM Aleksandr Cierniak poinformował, że starawa trwa. Nie doszło jeszcze do 

porozumienia z inwestorem na temat budowy łącznika drogi przy ul. Hajduka. Bez tego 

łącznika inwestycja Galerii Stela nie ma uzasadnienia komunikacyjnego i finansowego. Na 

dzień dzisiejszy inwestor odmówił partycypowania, a złożył wniosek o zjazdy i „przysunięcie 

się” do drogi. Wyraził nadzieję, że wiążąco na ten temat będzie mógł powiedzieć w I kwartale 

2016 roku, natomiast w chwili obecnej trudno powiedzieć o jakimkolwiek przełomie. 

Inwestycja dotycząca węzła przesiadkowego natomiast realizowana będzie zgodnie z planem.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  uchwalenia 

budżetu Miasta Cieszyna na 2016 rok wraz z autopoprawką. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim Radnym za prace nad budżetem Miasta 

Cieszyna na rok 2016. Wynik głosowania świadczy o tym, że po tych trudnych, ciężkich 

spotkaniach, obradach i dyskusjach osiągnęliśmy taki kompromis, który zadawala obie strony, 

tj. Pana Burmistrza i Radę Miejską. 

 

Ad 5.16.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2016 – 2025. Poprosił Przewodniczących 

Komisji o opinie do w/w projektu uchwały.  

 

Komisja Finansów  projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe Komisje projekt 

przyjęły do wiadomości. 
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2016 – 2025. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.17.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na 

I półrocze 2016 roku. Zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić uwagi, bądź 

uzupełnienia do zaproponowanej tematyki obrad Rady w I półroczu 2016 roku? 

 

Radny Bartosz Tyrna złożył wniosek o poszerzenie projektu planu pracy o następującą 

tematykę: 

 

1. Prezentacja planu działalności COK Dom Narodowy na rok 2016  – styczeń  

2. Przekształcenie ZOJO w centrum usług wspólnych obejmujące instytucje kultury 

i poszerzenie zakresu działalności ZOJO – luty 

3. Informacja na temat działalności Fundacji "Być Razem" – luty 

4. Informacja Burmistrza na temat współpracy Miasto - Uczelnie Wyższe działające na 

terenie Cieszyna - kwiecień 

5. Zmiana uchwały nr XLVIII/493/10 z dnia 27.05.2010 roku w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej - kwiecień 

6. Budżet zadaniowy - zasady tworzenia i realizacji - kwiecień 

7. Informacja na temat organizacji i ewentualnych zmian w systemie Oświaty na terenie 

Gminy Cieszyn – maj 

W wyniku dyskusji Radnych oraz Burmistrza Miasta nad w/w tematyką, Rada jednogłośnie 

21 głosami przyjęła wniosek Radnego Bartosza Tyrny, proponując jednocześnie zmianę 

terminu realizacji tematu 2. z miesiąca lutego na marzec oraz dodanie w miesiącu czerwcu 

tematu: „Prezentacja planu działalności COK Dom Narodowy na kadencję – czerwiec”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady 

Miejskiej na I półrocze 2016 roku wraz z przyjętym  wnioskiem. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 5.18.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na I półrocze 2016 roku. 

 

Wszystkie Komisje Rady projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2016 roku. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 
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Ad 5.19.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/66/15 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 2015 roku w sprawie przyjęcia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej Cieszyna.  

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady w/w projekt uchwały poddał pod 

głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr X/66/15 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 maja 

2015 roku w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna, Rada przyjęła 

jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 6. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Stanowisko Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie wniosku  

o wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 80% bonifikaty 

udzielonej przy zakupie lokalu mieszkalnego. 

 

Radny Bartosz Tyrna zwrócił się z prośbą o doprecyzowanie zapisów uchwały dotyczącej 

udzielanych bonifikat, gdyż  dla większości mieszkańców zapisy te są niezrozumiałe. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Stanowisko Rady Miejskiej Cieszyna 

w sprawie wniosku  o wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

80% bonifikaty udzielonej przy zakupie lokalu mieszkalnego. 

 

W/w Stanowisko Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 7. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności 

w okresie od dnia 17 listopada 2015 roku do dnia 16 grudnia 2015 roku. 

 

Ponieważ nie zgłoszono uwag, ani pytań do materiału pisemnego, Przewodniczący Rady 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 

Ad 8. 

 

Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  i zapytania 

radnych przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Andrzej Surzycki. 

 

Na prośbę Wiceprzewodniczącej Rady p. Janiny Cichomskiej odczytał treść odpowiedzi na 

Jej wniosek w sprawie opinii prawnej w przedmiocie zgodności z prawem zawarcia przez 

gminę umowy użyczenia obiektu sportowego wraz z przekazaniem dotacji. 

 

Radny Marek Szczypka odniósł się do odpowiedzi Burmistrza Miasta na wniosek złożony 

wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Andrzejem Surzyckim, a dotyczącym zwiększenia ilości 

pojemników na psie odchody.   
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Treść interpelacji, wniosków i zapytań radnych wraz z odpowiedziami, dostępna jest na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 9. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Andrzej Surzycki pod nieobecność w tym punkcie 

porządku obrad Wiceprzewodniczącej Rady p. Janiny Cichomskiej,  przedstawił  interpelacje, 

wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania Komisji Rady 

i Klubów Radnych. 

 

Poinformował, że Komisja Finansów złożyła wnioski w sprawie: 

- projektu budżetu Miasta Cieszyna na rok 2016 – zbiorczy wniosek, na podstawie którego 

sporządzona została przez Burmistrza Miasta autopoprawka do projektu przyszłorocznego 

budżetu, 

- skierowania zgodnie z kompetencją, tj. do Burmistrza Miasta, pisma Dyrekcji Szkoły 

Podstawowej  nr 1 o pozyskania środków finansowych na wyposażenie sali gimnastycznej 

oraz dwóch przyległych salek, które stanowią całość inwestycji pn. „Budowa sali 

gimnastycznej” – odpowiedź Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

Następnie zapoznał zebranych z wnioskiem Komisji Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków w sprawie uproszczenia procedury rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane, przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

znajdujących się na terenie miasta Cieszyna – Komisja odpowiedź Pana Burmistrza przyjęła 

do wiadomości. 

 

Ponadto powiedział, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska nawiązując 

do odpowiedzi Pana Burmistrza  na wniosek Klubu Radnych Cieszyński Ruch Społeczny dot. 

zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr LV/529/02 w sprawie ograniczenia czasu funkcjonowania 

instalacji i urządzeń nagłaśniających w zakładach gastronomicznych, wnioskuje 

o przygotowanie w terminie do 20 lutego 2016 roku roboczej wersji projektu w/w uchwały 

zawierającego zmiany zaproponowane przez Pana Burmistrza – Komisja w odpowiedzi 

otrzymała zapewnienie, że taki dokument zostanie sporządzony i przesłany do Komisji USZ. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował również, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  

zwracała się z wnioskiem o podanie przez kluby sportowe działające na terenie Cieszyna,  

danych zgodnie z przygotowaną tabelą, stanowiącą załącznik do niniejszego wniosku. 

Powyższe dane będą Komisji pomocne przy opiniowaniu wniosków klubów sportowych, 

ubiegających się o  dotacje ze środków budżetu Miasta Cieszyna na 2016 rok, 

z zakresu realizacji programów szkoleń sportowych prowadzonych przez cieszyńskie kluby 

sportowe. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Krzysztof Herok poinformował o kontroli 

przeprowadzonej w Domu Spokojnej Starości w Cieszynie, dotyczącej gospodarki finansowej 

DSS za rok 2014.  Powiedział, że po przeanalizowaniu dokumentacji, Komisja Rewizyjna nie 

zgłosiła wniosków, rekomendacji, ani uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił ponadto dwa wnioski Klubu Radnych Cieszyński 

Ruch Społeczny oraz jeden wniosek Klubu Radnych Cieszyńska Inicjatywa Samorządowa 

dotyczące wprowadzenia zmian w projekcie budżetu Miasta Cieszyna na rok 2016. Część 

z tych wniosków Pan Burmistrz zgłosił w formie autopoprawki. 
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Ad 10. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby złożyć 

oświadczenie. Ponieważ chętnych nie było, przedstawił korespondencję skierowaną do Rady 

Miejskiej Cieszyna: 

 

1. Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach, Wydział Nadzoru Prawnego pismem z dnia  

9 grudnia  2015 roku przesłał rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność 

uchwały Nr XV/123/15  Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 października 2015 roku w 

sprawie uchwalenia Programu współpracy gminy Cieszyn z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016. Wszyscy radni otrzymali do 

wiadomości zarówno rozstrzygnięcie, jak i pismo Burmistrza Miasta w tej sprawie. 

2. Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w Katowicach Delegatura w Bielsku –

Białej przekazał publikację o stanie środowiska w województwie śląskim w 2014 

roku. Publikacja jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.      

3. Burmistrz Miasta tradycyjnie  przesłał  informację na temat stanu realizacji projektu 

„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji cieszyńskiej”. Z treścią 

informacji można zapoznać się w Biurze Rady Miejskiej. 

4. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego zapraszał na sesję Rady Powiatu, która 

odbyła się dnia 29 grudnia  2015r. o godz. 13.00 w sali sesyjnej Starostwa. Porządek 

obrad Państwo Radni otrzymali drogą elektroniczną, był również  wywieszony na 

tablicy ogłoszeń. 

5. Dyrektor Muzeum Śląska Cieszyńskiego ponawia prośbę o rozpatrzenie możliwości 

nazwania jednej z ulic Cieszyna imieniem Andrzeja Szewczyka. Temat skierowany 

został do Komisji Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków. 

6. Przewodnicząca Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego przesyła do 

wiadomości Rady Miejskiej pismo skierowane do Burmistrza Miasta, popierające 

prośbę użytkowników budynku przy ul. Zamkowej 1 w Cieszynie,  o dialog w sprawie 

dalszych losów tego budynku. Treść pisma wszyscy Radni otrzymali do wiadomości 

drogą elektroniczną. 

7. Pracownik Straży Miejskiej w Cieszynie informuje Radę Miejską o odwołaniu od 

okresowej oceny kwalifikacyjnej pracownika samorządowego, dokonanej 27.11.br. 

przez Z-cę Komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie. Z treścią pisma oraz 

odpowiedzią na nie udzielone przez Komendanta Straży Miejskiej w Cieszynie, 

można zapoznać się w Biurze Rady.  

8. Mieszkaniec Cieszyna przesyła do wiadomości Rady Miejskiej Cieszyna pismo 

skierowane do Dyrekcji Miejskiego Zarządu Dróg o anulowanie opłaty przyznanej za 

zaparkowanie samochodu w strefie płatnego parkowania, na czas wizyty u pacjenta. 

Treść pisma wszyscy Radni otrzymali do wiadomości drogą elektroniczną. 

9. Mieszkanka Cieszyna zwraca uwagę na brak wystarczającego dozoru  nad cieszyńską 

młodzieżą, spotykającą się m.in. w celu używania środków psychoaktywnych 

w określonych miejscach Cieszyna. Pismo skierowane zostało do Komisji Zdrowia 

i Spraw Społecznych, celem uwzględnienia tematu w planie pracy Komisji na 

I półrocze 2016 roku.   

10. Burmistrz Miasta przesyła do zaopiniowania przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu 

w terminie do 8 stycznia 2016r. wniosków klubów sportowych o przyznanie dotacji ze 

środków budżetu Gminy na rok 2016, na realizację programów szkolenia sportowego. 
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Wyznaczony został termin – 7 stycznia 2016 roku, godz. 14.00, sala konferencyjna 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Cieszynie.  

11. Diecezjalny Duszpasterz Parlamentarzystów i Samorządowców oraz Biskup Bielsko-

Żywiecki zapraszają na spotkanie opłatkowe Parlamentarzystów i Samorządowców, 

które odbędzie się 11 stycznia 2016 roku o godz. 17.00 w Bielsku –Białej. 

Zaproszenie Radni otrzymali pocztą elektroniczną. 

12. Dnia 4 stycznia 2016 roku  o godz. 16.00 w sali sesyjnej cieszyńskiego Ratusza 

odbędzie się druga sesja Młodzieżowej Rady Miejskiej w Cieszynie. Wszystkich 

chętnych Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do wzięcia udziału w tych 

obradach. 

 

Ad 11. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Krzysztof Kasztura zamknął obrady 

siedemnastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

 

Protokołowała                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Jolanta Fajkis                 Krzysztof Kasztura 

 

 

 
 


